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ZAPISNIK 

21. SJEDNICE VMO TURNIĆ 

 

21. sjednica VMO Turnić održana je 16. lipnja 2021. godine (srijeda) u 17.00 sati u 

prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b. 

Sjednici su bila nazočni: 

 Ivica Grozdanić, predsjednik VMO 

 Nevenka Česal, zamjenica predsjednika VMO 

 Božidarka Matija Čerina, članica VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milena Žitinić, članica VMO 

 Nikola Jurić, član VMO 

 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog programske aktivnosti Vijeća MO Turnić za 2022. godinu 
2. Dopisi građana 
3. Razno 

 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje Zapisnika 20. sjednice VMO Turnić: 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 



AD 1 

Ivica Grozdanić  informirao je Vijeće o obavezi usvajanja prijedloga Programa rada Vijeća 

MO Turnić za 2022. godinu. Predloženo je nastavljanje obavljanja dosadašnjih 

programskih aktivnosti (kako slijedi u zaključku). 

Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno usvojilo početni prijedlog Programa rada za 2022. godinu, 
u sklopu kojeg će se održati sljedeće programske aktivnosti: 
 

1. Dan žena 
2. Dan MO 
3. Doček Svetog Nikole 
4. Jesenska radionica i izložba gljiva 
5. Predblagdanska druženja 
6. Zdravstvo 

 
AD 2 

Vijeće je zaprimilo dopis stanarke Šibenske ulice u kojem moli da se kod mjerodavnih službi 

po Zakonu i Uredbama za zaštitu zdravlja i okoliša ishodi rješenje o uklanjanju bazne stanice 

teleoperatera postavljene na krov zgrade Šibenska kućni broj 1. 

Gospođi je već dostavljen dopis Ministarstva zdravstva u kojem stoji da je Ministarstvo izdalo 

suglasnost za postavljanje bazne stanice na temelju dostavljenog Proračuna 

elektromagnetskih polja izrađenog od ovlaštene pravne osobe sa zaključkom da su 

proračunate vrijednosti niže od graničnih razina definiranim Pravilnikom o zaštiti od 

elektromagnetskih polja (N.N. br. 146/14). 

 

Zaključak: 

 Vijeće je jednoglasno odlučilo podržati zahtjev stanarke te će se dodatno 

zatražiti mišljenje Ministarstva zaštite okoliša i energetike 

 

Zaprimljeni su dopisi stanara Trogirske ulice u kojima navode niz problema s kojima se 

svakodnevno susreću. 

 Trogirska ulica vrlo je uska i na zavoju iznad Trogirske 1 opasno nepregledna i nema 

nogostup. 

 na početku ulice, nasuprot kućnog broja 1, se nalazi gradski teren koji je dat u najam 
kao zelena površina, a najmoprimac je izgradio dva objekta na čijem se krovu nalaze 
kancirogene salonit ploče, priručni wc, sakuplja se metalni otpad, kolica, kade, bačve, 
olupine osobnih vozila i razne druge vrste otpada i materijala, što je izuzetno ružno za 
vidjeti i opasno po zdravlje 

 u produžetku toga terena (istočna strana ulice), do mjerne stanice NZJZ PGŽ, se 
nalazi još nekoliko gradskih terena u najmu na kojima se također nalaze odložene 
plastične kante, željezne bačve, automobilske gume, montažni objekti pokriveni 
ceradama a navedeni otpad u kojem se zadržava voda je vrlo pogodan za razvoj 
ličinki komaraca 



 u više su navrata upozoravali i molili najmoprimce da uklone otpad sa zelenih 
površina/vrtova, ali bezuspješno 

 ulica je dužine oko 150 m, širine cca 3 m, istom se odvija dvosmjerni promet, prostora 
za mimoilaženje nema a nedavnom izgradnjom objekta od 8 stanova i već ranije 
prisutnim brojem vozila starih stanara ulice, značajno se povećao broj vozila i 
frekvencija dnevnoga prometa vozila i pješaka  

 pločnika za pješake i rubnjaka nema, oborinske vode nekontrolirano teku ulicom i 
raznose pješčani materijal i smeće ulicom a ulica se ne čisti/održava od strane 
nadležnog komunalnog društva 

 mjerna stanica NZJZ PGŽ se nalazi nasuprot objekata kbr. 1a i 1b (istočna strana), 
prema posljednjem dopisu Grada, tamo je privremeno smještena, nikako se ne 
uklapa u okoliš i potrebno ju je izmjestiti niže, na jedan od gradskih terena 

 

Zaključak: 

Uputiti će se dopisi nadležnim službama. 

Zaprimljen je dopis Rijeka prometa u kojem se navodi da su uvidom u plan prioriteta po 

mjesnim odborima uvidjeli stavku 32.19. Iscrtavanje parkirnih mjesta u Šibenskoj ulici kod kb. 

1 do 7. Prošle godine su izvršeni radovi  po predmetnoj stavci, te su predmetna mjesta 

obnovljena. Moli se Vijeće mišljenje za prenamjenu sredstava. 

Zaključak: 

Vijeće je jednoglasno zaključilo da se ostatak sredstava prenamjeni za iscrtavanje 

parkirnih mjesta u Ulici Turnić u njenom donjem dijelu. 

AD 3 

Pod točkom Razno nije bilo rasprave. 

 

 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Turnić: 

 
                  Miomira Milovanović Ivica Grozdanić 
 


